
Zápisnica zo zasadnutia Mestského výboru NsP Ilava 

 

Dátum: 15.7.2021 

Prítomní:  Mgr. Jana Dianová, Janka Heisarová,  Monika Králová,  Ing. Pavol Šupák  

Program: 

1. Otvorenie 
2. Pripomienky a požiadavky členov výboru 
3. Rôzne 
4. Záver 

 

Otvorenie  

Zasadnutie MsV otvorila a viedla Mgr. Jana Dianová.  

Pripomienky a požiadavky členov výboru       

1. Požiadavka o vykosenie  úsekov  v okrajových častiach mesta – ul. J.L.Bellu – pod schodami, 
okolo potoka, pod väznicou a pod.  

2. Požiadavka o nový náter zastávky autobusu na  Pivovarskej ulici  ( oproti  bývalej benzínej 
čerpacej stanici) 

3. Požiadavka o dôslednú kontrolu vykonávaných finálnych úprav komunikácií po 
rekonštrokčných prácach ( vodári, plynári) zo strany mesta. Pri následných poškodeniach  
daných miest žiadať o opravu u daných subjektov, ktoré rekonštrukčné práce vykonávali 
formou reklamácie, aby sa na týchto opravách nemuselo podielať v konečnom dôsledku 
neskôr mesto. Mnohé miesta sú totiž po týchto úpravách prepadnuté, v chodníkoch 
a komunikáciách sú jamy, asfalt sa vymieľa. 

4. Požiadavka o preverenie dodržiavania nočného kľudu v podniku Ring kafé ( pri novom Lidli), 
nakoľko v tomto podniku je hlasnou hudbou často  rušený nočný kľud v neskorých nočných 
hodinách. 

5. Požiadavka na inštaláciu nového zábradlia okolo hlavnej cesty. Pôvodné zábradlie, hoci 
udržiavané v rámci možností,  je neestetické. Doporučujeme zvážiť  možnosť inštalovania 
bezúdržbového hliníkového  zábradlia a tutp skutočnosť zapracovať do rozpočtu  mesta. 

6. Vznesená bola i otázka na reálny termín vybudovania sľubovanej mestskej tržnice, nakoľko sa 
v meste stále pokračuje v predaji z ulice, z chodníkov, na námestí,  pred nemocnicou... 

7. Ďalšia otázka sa týkala úpravy priestorov pred nemocnicou – neestetické , nefunkčné, 
nepoužívané stánky, ktoré dosiaľ neboli zlikvidované ( len 2 z nich). Doporučujeme 
v pokračovaní jednania mesta a majiteľov stánkov až do vyriešenia tohto problému 
a v estetizácii daných priestorov. 

8. Požiadavka o ostrihanie zeleného plota v priestoroch bývalej OA. Zeleň prerastá cez oplotenie 
a bráni bezproblémovému prechodu po chodníku. 

9. Požiadavka o úpravu komunikácií na sídlisku Štúrova ul. – výtlky, jamy. 

Rôzne 



Členovia MV sa opätovne zaujímali o pripravovaný účel využitia budovy bývalej OA. Podľa 
komunikácie s občanmi prezentovali záujem o využitie budovy v prospech obyvateľov mesta, 
najmä ako polyfunkčný objekt ( priestor pre sociálne služby pre seniorov i pre deti  školského a 
predškolského veku), nakoľko tento objekt má v sebe veľký potenciál. 

 

1.  Záver 

Zasadnutie ukončila Mgr. Dianová poďakovaním prítomným členom za účasť a  diskusiu. 

 

V Ilave, 15.7. 2021                                     Zapísala Mgr. Jana Dianová 

 

Príloha: Prezenčná listina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


